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REFERAT 

 
Til: PSS representanter 

 
Gjelder: 

 MØTE I PSS 5. NOVEMBER 2013 

Møtested: Møterom 312, Geitmyrsveien 69 

Dato: 
14.11.13 

Ref.:hegeglo 
  

 

 

Til stede: Anne Merete Aass, Anne Skaare, Linda Hildegard Bergersen, Anne Eikeland, Dag 

Ørstavik, Andrzej Adam Pawlowski (spesialistkandidat), Charlotte Askvig (stud.), Karen 

Wanda Fredriksen (stud.) 

 

Forfall: Christine Levy (stud.) 

 

 

Dagsorden: Godkjent 

 

Linda Hildegard Bergersen er nytt medlem i PSS etter at Fernanda Cristina Petersen trakk seg 

fra vervet. Bergersen presenterte seg i møtet.  

 

 

1) Orienteringssaker 

a) Semesterutvalgenes mandat 

Studiedekanen minnet om semesterutvalgenes mandat. Enighet om at mandatene bør 

gjennomgås mer grundig. PSS ber om at semesterutvalgene tar en gjennomgang av 

mandatene, og drøfter dem i et senere møte. 

 

b) Referat fra semesterutvalgsmøtene 

Ingen kommentarer 

 

c) Noen orienteringssaker fra bachelorprogrammet i tannpleie og spesialistutdanningen? 

Bachelorprogrammet i tannpleie:  

Eikeland ga et referat fra semesterutvalgsmøtet:  

Det jobbes mye med implementering av den nye programplanen. Den nye planen har blant 

annet mer fokus på folkehelsearbeid og yrkesidentitet. I tillegg er det gjort enkelte 

justeringer av undervisning og eksamener. Første kull etter ny plan ble tatt opp høsten 

2013.  

 

Semesterutvalget behandlet også studentsaker. 

 

Bachelorprogrammet i tannpleie har følgende som spesielt fokus høsten 2013:  

- Instruktørene/de kliniske veilederne skal ta kurs med videreføring av 

veilederkompetanse. Kurset arrangeres i samarbeid med PFI (nå IPED). 
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- Frafall: Hvordan rekruttere de riktige studentene til utdanningen og hvordan arbeide 

for å redusere frafallet. Rapporten skal i utgangspunktet leveres til dekan 1. desember, 

men det kan bli noen forsinkelser. 

- Utdanningen er med i UHRs nasjonale karakterpanel. Karakterkvaliteten i 

bachelorprogrammet vurderes av et karakterpanel. Karakterpanelet leverer en nasjonal 

rapport som fokuserer på eventuelt behov for økt kvalitetssikring av 

vurderingsordningene, f. eks. behov for nasjonale kriterier.  

 

 

Spesialistutdanningen:  

Ørstavik redegjorde for arbeidet med spesialistutdanningen: 

 

Det er avholdt et møte med fagavdelingslederne hvor man har sett på opptakskriteriene 

til spesialistutdanningen. Det er også et fokus på sensorkvalitet, og kravet til sensor 

bør være at de er spesialister i fagområdet, og at de har doktorgrad. 

  

Ørstavik redegjorde også for dobbeltkompetanseløpet. Når man er tatt opp til 

dobbeltkompetanseprogrammet tar man spesialistutdanning og forskerutdanning 

(doktorgrad) parallelt, i et forkortet løp. Opptaket til dobbeltkompetanseprogrammet er 

nasjonalt. 

 

d) Flytte publisering av sensur til mandag etter praktisk-klinisk eksamen (10. semester) 

på masterprogrammet. 

Askvig tar saken opp i OSU.  

 

e) Taushetserklæringen som studentene på tannpleie- og odontologutdanningen 

undertegner ved studiestart er under revidering.  

Overingeniør Tore Miøen reviderer taushetserklæringen som tannpleie- og 

odontologistudentene undertegner ved semesterstart.  

 

f)  Direkte opptak (saken er flyttet fra 3b) 

Unntatt offentlighet: offl § 14 

 

2) Studentsaker 

 Unntatt offentlighet: offl § 13 jf fvl § 13 

 

3) Drøftingssaker 

a) Mulig å få tilbakemelding fra pasientene vedrørende opplevelse av 

behandlingssituasjonen (brukerevaluering)? 

PSS drøftet innspillet fra semesterutvalget for 6. og 7. semester odontologi. Det anses som 

hensiktsmessig å i enkelte tilfeller kunne få tilbakemeldinger fra pasientene, men 

informasjonen man får, må kunne bearbeides og brukes riktig. Ørstavik understreker at 

dette eventuelt vil bli en tilbakemelding på pasientens subjektive opplevelse av 

behandlingen, og stiller spørsmål ved hvordan man kan vurdere og bruke denne 

informasjonen. Kommunikasjon (kan Mottak være aktuelt?) kan kanskje bruke 

informasjonen, men behandlingen på fakultetet vil være variert, og vanskelig å «måle» av 

en pasient som kun møter en eller noen få studenter.  
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Det vil være resurskrevende å sette i gang med et slikt prosjekt.  

 

b) Direkte opptak 

Saken er flyttet til orienteringssak 1f 

 

c) Tverrfaglige seminarer 

I forbindelse med studieplanarbeidet både på tannpleie og odontologi ble det bestemt at 

man skulle tilstrebe å få til tverrfaglige samarbeid. Når timeplanene nå legges, viser det 

seg utfordrende å få til samarbeid på tvers av fagavdelingene. Ørstavik påpekte at det, i 

forbindelse med studieplanarbeidet, ble laget en avtale om hvilke fagavdelinger som til en 

hver tid skulle ha ansvar for slik undervisning/seminarer. Glomsaker-Gjessing leter frem 

dokumentet.  

 

PSS ønsker ikke at dette skal gå i glemmeboken, og gir semesterutvalgene ansvaret for å 

arbeide for tverrfaglighet. 

 

 

4) Vedtakssak 

a) Revidering/oppdatering av læringsmålene i 4. semester, del II 

Revideringen utsettes til arbeidet med Oslo 2014 er ferdig. PSS behandler derfor ikke 

saken. 

 

5) Eventuelt 

Ingen saker til eventuelt 

 

Det odontologiske fakultet,  

Anne Merete Aass  

leder  

 

Hege Glomsaker-Gjessing  

(fung. sekretær) 


